
Ejerforeningen Juulsborg bestyrelsesmøde 11. december 2019  
 
Til stede: Jakob, Jørgen, Linda, Tove, Christina 
 

1. Pizzeria - støjproblemer 
2. Galleri – ansøgning om skiltning  
3. Opsigelse Newsec 
4. Faldstammer hos Vejler og Pedersen 

 
1. Pizzeria – støjproblemer 
Der er fortsat problemer med den kompressor, som pizzeriaet ellers har flyttet fra gården ind i 
forretningen. Bestyrelsen er af den overbevisning, at den ikke kan dæmpes, fordi vibrationerne 
løber langs væggen. Bestyrelsen forslår på skrift Antonio at sætte den ned i kælderen igen, men 
tilbyder ham at sætte den i fællesrummet, så vi samtidig kan udnytte den varme, den afgiver i 
forhold til fugten i kælderen.  
 
2. Galleri – ansøgning om skiltning  
Galleriet har fremsendt en ansøgning med fotodokumentation om godkendelse af skiltning. 
Bestyrelsen har godkendt på baggrund af illustrationerne.  
Der skal sættes skridsikker tape på trappen – det har regnet siden arbejdsdagen, derfor er det ikke 
blevet gjort endnu.  
 
3. Opsigelse Newsec 
Bestyrelsen har opsagt samarbejdet med Newsec pr. 31. december 2019.  
Ny administrator er Jacob Glistrup fra Skovgaard Alsig Advokater.  
 
4. Faldstammer hos Vejler og Pedersen 
I forbindelse med udskiftning af køkken hos Ken Vejler, skal faldstammen udskiftes. Ken Vejler har 
selv taget kontakt til Gramether & Larsen – Jørgen ringer og bekræfter aftalen og sikrer sig, at 
Jimmy Gramether også overvejer udskiftning af faldstamme hos Max Pedersen i samme 
ombæring.  
 
 
 


